
 
 
 

使用大眾銀行(香港)有限公司（「本行」）提款卡的安全資訊 
Security tips for Public Bank (Hong Kong) Limited (“the Bank”) ATM card cardholders 

 
 小心保管提款卡。 

Keep your ATM card safe. 
 
 請緊記本行所寄出之密碼後將密碼函毀滅。 

Destroy the PIN mailer after you have memorized this PIN.  
 
 閣下可隨時在「銀通」自動櫃員機更改私人密碼。  

You may change this PIN through ATM at any time. 
 
 請勿選用容易讓人取得的個人資料，如電話號碼或出生日期，作為私人密碼, 且設定難以猜破及與

其他服務不同的密碼，並定期更新。 
Do not choose easily accessible personal information such as telephone numbers or date of birth as your 
PIN. Set a password that is difficult to guess and different from the ones for other services. Change your 
password regularly.  

 
 請勿讓其他人使用閣下的卡及私人密碼。 

Do not allow anyone else to use your card and PIN. 
 
 請勿將私人密碼寫在卡上或任何其他 經常與卡放在一起或放在卡附近的物件上。 

Do not write your PIN on your card or on anything usually kept with or near it.  
 
 請勿直接寫下或記下私人密碼而不加掩藏。 

Do not write down or record your PIN without disguising it. 
 
 請勿使用此密碼接駁其他服務 (如接連互聯網或其他網址)。 

Do not use this PIN for accessing other services (e.g. connection to internet or accessing other website). 
 

 及時查核由本行發出的交易紀錄。若發現遺失提款卡、可疑交易或情況，請即致電客戶熱線 (852) 
2853 4777 通知本行。本行一定不會以電話或電郵，要求提供任何敏感的個人資料(包括密碼) 。 
Check the transaction records provided by the Bank in a timely manner. Please inform the Bank by calling 
our Customer Hotline at immediately if you lose your ATM or in case of any suspicious transactions or 
situations. The Bank will not ask for any sensitive personal information (including passwords) through 
phone calls or emails. 

 
閣下應查閱由本行不時提供的保安建議。 
You should refer to security advice provided by the Bank from time to time. 
 
如有任何查詢，請致電： 
For any enquiries, please contact us by phone: (852) 2853 4777 
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